

SVENSKA KUBFÖRBUNDET

PROTOKOLL FÖRT VID STYRELSEMÖTE
2023-08-30

Tid: 19:00
Plats: Google Meet

NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	VIKTOR ZENK
KASSÖR	DANIEL HERMANSSON
LEDAMOT	HELMER EWERT
LEDAMOT	SEBASTIAN ALANEN
LEDAMOT	RASMUS HÄNDÉN

- §1 Mötets öppnande** Viktor Zenk öppnar mötet.
- §2 Val av sekreterare** Helmer Ewert väljs till mötessekreterare.
- §3 Val av justerare** Rasmus Händén väljs till justerare.
- §4 Uppföljning från förra mötet** Feedback från vårterminens ligor genomfört. Övervägande positiv feedback. Ingen uppföljning gällande Nordiskt mästerskap.
- §5 Kolla igenom Trello** Utvärdering av ligor läggs som klar. Övriga punkter nämns och påminns om.
- §6 Mail från Annela** Det finns ett förslag från en tävlandes mamma som vill arrangera en kvällsaktivitet för barn i Värmdö/Nacka, och frågar om vi kan sponsra på något vis. Viktor nämner att en vision är att vilja uppmuntra sådana arrangemang (som eventuellt kan bli lokala klubbar), men att vi kanske inte är där än, med budget osv. Helmer nämner att ligorna syftade till liknande ändamål, att skapa mer lokala communities, och att det kanske främst är där vi just nu vill lägga fokus, snarare än inofficiella träffar. Daniel H nämner att särskilt lokalhyra inte är något som SveKub i första hand ska gå in och sponsra, men att man kanske kan sponsra med mindre summor som kan gå till t ex fika, mer som symbolisk sponsring. Viktor nämner att utrustning nog är det vi främst kan bidra med, och att man kan kolla med Cuboss om de skulle kunna tänka sig att sponsra antingen med några kuber, ett par timers osv. Vi landar i att svara på ett uppmuntrande sätt att det i tillfället inte är något vi ägnar oss åt men att vi kan se över möjligheter.
- §7 WCA: Equipment funding, newcomer month** WCA kommer ha en månad (Mars 2024) då de uppmuntrar arrangörer och föreningar att ha tävlingar särskilt riktade till nya tävlande, och därmed ge rabatt på WCA dues. Viktor nämner att det vore kul att under den månaden satsa på en större tävling för det ändamålet, och lägga vikt vid det på våra sociala medie-plattformar. Vi upptäcker att Cuboss Open är i början på April, och eftersom det är en tävling som i sig riktar sig till stor del till nya tävlande så blir det nog svårt att ha en liknande tävling bara ett par veckor innan. Equipment funding lämnar vi mestadels osagt då vi tror att det mest är Daniel W som läst in sig på det, och han inte kunde delta på detta styrelsemöte.
- §8 Löpande överblick över ekonomin** Viktor tar upp ett förslag på ett dokument likt budget-mallen där vi kan hålla koll på hur mycket +/- tävlingar går, så vi vet hur vi ligger till ekonomiskt. Vi är överens om att det är en bra idé. Viktor tar på sig att fylla i årets tidigare tävlingar, och sedan ansvarar den som är huvudansvarig för en tävling för att det blir gjort.

- §9 Försäljning på tävlingar** Rasmus tar upp försäljningarna som gjordes på Tofta Open och Landvetter Open, enkla saker som kaffe, läsk, kakor osv. Vi är överens om att det är en positiv sak att ha på tävlingar, och att det kan uppmuntras till arrangörer att ha liknande försäljning.
- §10 Mötets avslutande** Viktor Zenk avslutar mötet.

Viktor Zenk
Ordförande

Helmer Ewert
Sekreterare

Rasmus Händén
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta styrelsen (styrelse@svekub.se) för kontroll eller övriga frågor.